
 
 

REFERAT, UTVALG FOR DRIKKEVANN OG VANNMILJØTILTAK NR. 3, 2023 
TID / STED: 20.04.2023, KL. 09:00- 10:00/ TEAMS 

Til stede:  Forfall 
Tone Høyseter, Oslo  Nesodden 
Lillann Skuterud, Ås Line Kristin Haug, sekretær og referent 
Mads Aulie, leder, Bærum  
Eirunn Dvergsnes, Frogn  
Sigrun hval Thürmer, Asker   
Justyna Krajczyk Blikset, Oslo BYM  
Heidi Kristensen, Oslo BYM  
Shima Bagherain, Nordre Follo  

 
 
 

Sak 
nr. 

 Ansvar og 
frist 

1.  Referat fra forrige møte og agenda 
- Ikke gått gjennom   

 

2.  Sandfang 
- Justyna har ansvar for å holde i tiltakskortene. 
- 27.04 sendes det ut en questback til kommunene i forhold de 

tiltakene de holder i  
- Heidi: spør om budsjett, men får sjelden nok penger til dette. Blir 

derfor gjerne de samme som tømmes. Ønsker å få tømt så mye som 
mulig, men også se på rutinene rundt tømmingen.   
Ser at selve tømmeprosessen er krevende. Bruker mye vann, vannet 
med de minste partiklene blir gjerne ikke med i tømmebilen, men 
sendt tilbake i ledningsnettet.  
Skal ha et testprosjekt. Finne siste sandfang før utløp, eller 
seriekoblet sandfang og de om det gjør at de fineste partiklene blir 
værende igjen i sandfangene.  

- Har fått satt av penger til dette arbeidet. 
- Utfordringer har vært at de ikke har hatt kart. Fikk hjelp til å se på 

flyfoto. De har mye data, ønsker å få historikk for de siste 10 årene 
for eksempel.  

- Bærum har prosjekt med sensorisk i sandfang. Pilotprosjekt.  

 

3.  Driftsseminar 
- Har møte senere i dag.  
- Innspill til seminaret. Sjøledninger – drift av dem. Utfordringer med 

sjøledninger eks konsulent, noen i kommuner som jobber med 
dette. Mattilsynet - kanskje se på de store regional 
sammenhengende, hvem har påleggene og utfordringene dette er. 
Hva legger de i fullgod leveringssikkerhet, hvem har de gitt pålegg 
til. Vannmengder, maksdøgn, middeldøgn. «Hva er en god 
beredskap og reservevannsforsyning?». Kan de redegjøre for hva de 
legger i reservevannsforsyning? 

- Nullutslipp på byggeplasser  

 



 
 

- Lekkasjearbeid? Sliter i Asker med høye tall. De er med i et Leaknor 
prosjekt for å ha fokus på dette.  

- Sigrun har sendt over ballen Asker har satt i gang til Kaya 
Svantesvold (prosjektleder for reservevannet for Ås og Frogn). For 
Asker er det ett stramt løp om ang. fremdriftsplanen.  

 
4.  Eventuelt 

- Husk også årsmøtet 13.6, Oslo.  
 

5.  Neste møte  
- 30/5 fra 11:30-13. Innkalling kommer 
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